
IINNFFOOCCLLIICC           Núm 1  /    16.11.09 

IInnffoorrmmaacciioonnss  ddee  llaa  CCoooorrddiinnaacciióó  ddee  ll lleenngguuaa,,  iinntteerrccuull ttuurraall ii ttaatt   ii   
ccoohheessiióó  ssoocciiaall   

1.- Festa Social del Barri de Sant Francesc 

Dins del marc del PEE (Pla Educatiu d’Entorn), l’AAVV de Sant 

Francesc i les AMPES dels tres centres (Escola Bressol Verge de 

Montserrat, Escola Collserola i Institut Joaquima Pla i Farreras), 

juntament amb els centres i les entitats que hi participen, han 

organitzat tres jornades per a la cohesió social del barri. 

La primera serà el proper dissabte 21. Tracta el tema de la 

Mobilitat al barri. Aquest és el programa: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TOTS HI ESTEM CONVIDATS 

Dia: 21 de Novembre  
Lloc: Jardins del Vallès   
Hora: 17h a 22h 
 
17h Animació infantil.  
Gimcana organitzada per la CEEL (Coordinadora 
d’Educació en el lleure) 
Presentació del PEE en el barri.  
 
18:15h Berenar  (organitzada pels Caparrots)   
 
19:00h La Mostra 2009. Mobilitat en el barri Sant 
Francesc. 
Els alumnes de l’IES Pla i Farreras  presenten els 
curtmetratges premiats en el concurs La Mostra 09 de 
produccions audiovisuals escolars del 2009. 
 

Curtmetratges sobre la mobilitat en el barri Sant 
Francesc.  
1. Excursió a la parada 
2. Senyals 
3. Tothom ha de caminar segur 
4. L’estat de les calçades 
 
20:30h – 22h Concert de joves de l’IES  
Taloners  + Therisas (grup pop-rock) 



2.- Pla Educatiu d’Entorn 

Dijous passat a la nit -12 de novembre-  hi va haver la reunió de la 

Comissió Representativa del PEE. Hi havia els representants dels dos 

PEE, la Floresta i Sant Francesc, que enguany inicien un treball més 

conjunt a nivell organització. Aquests representants eren: el cap de 

zona educativa, els inspectors i els serveis educatius (LIC, EAP, CRP), 

direccions de centres, AMPES i entitats. 

Hi va haver una conferència molt interessant de Jordi Collet, sociòleg 

de Vic i de la UAB, sobre els PEE i el treball en xarxa. Només ens 

queden dos anys de PEE i la tasca que ens ocuparà serà la de crear i 

consolidar una xarxa que sigui sostenible, per tal de donar sentit a 

aquest PEE i que en quedi una herència a nivell de la comunitat. El 

paper de l’ajuntament és important. 

En aquesta reunió les entitats, sobretot les representades per joves, i 

l’AMPA de la Floresta demanaven un paper més actiu en les preses de 

decisió sobre el PEE. La dinàmica d’aquests anys ha estat un 

aprenentatge de funcionament i la incorporació de tothom ha estat 

lenta. L’objectiu d’aquest curs és crear una organització que permeti 

la inclusió de tots i que sigui operativa. La dinàmica del PEE de Sant 

Francesc va més avançada en el sentit d’inclusió d’AMPES i entitats, 

per la petició concreta que aquests van fer el curs passat i que s’ha 

concretat en les tres jornades de cohesió social del barri. 

 

Coordinadora de Llengua i Cohesió Social 


